
Beslutningsreferat fra ordinær generalforsamling i A/ B Mariendalsvej 62-64, 
afholdt den 12. april 2023. 

 
DAGSORDEN: 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning. 
3. Forelæggelse af årsregnskab, forslag t il værdiansættelse og eventuel 
revisionsberetning samt godkendelse af årsregnskabet og værdiansættelsen. 
4. Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om eventuel 
ændring af boligafgiften. 
5. Forslag. 
6. Valg t il bestyrelsen: 
a. Bestyrelsesmedlemmerne Lotte Trier, Nina Andersson og Thomas Bouchara er på valg, 
alle for 2 år. 
c. Suppleanterne Mette Skov Hansen og René Bonde Koretke er på valg for 1 år. 
7. Valg af administrator. 
8. Valg af revisor. 
9. Eventuelt. 
 
Punkt 1 
Advokat Tine Munch fra Ejendomsadministrationen Andelsbo blev valgt som dirigent og 
konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. I alt 16 andele var 
repræsenteret, heraf 1 ved fuldmagt. 
Generalforsamlingen var således beslutningsdygtig. 
Tine Munch udfærdiger tillige beslutningsreferat. 
 
Punkt 2 
Bestyrelsens beretning var omdelt inden generalforsamlingen. Der var enkelte spørgsmål, 
blandt andet om de el-arbejder som bestyrelsen har konstateret skal udføres. 
Udfordringen er at foreningens elinstallation er af særdeles ældre dato, hvorfor det er 
svært at få repareret. Det har vist sig, at hvis en andelshaver skal have stærkstrøm ind i 
boligen, kræver det at der lukkes for strømmen i hele foreningen og faktisk også i 
naboejendommene. Dette kunne en andelshaver, som var til stede og er i gang med at 
renovere sin andelsbolig, bekræfte. På den baggrund har bestyrelsen valgt at prioritere en 
renovering af el-installationen. 
Udgiften er forventeligt ca. kr. 130.000. 
Der blev efterlyst en finansieringsoversigt knyttet op til foreningens 10-årige 
vedligeholdelsesplan. 
Bestyrelse og administrator vil forsøge at tilvejebringe en sådan. 
Beretningen blev taget til efterretning. 
 
 
Punkt 3 
Tine Munch forelagde årsrapporten 2022, herunder "Centrale økonomiske oplysninger t il 
brug for generalforsamlingen" og med den af bestyrelsen foreslåede uændrede 
andelsværdi på kr. 25,39 pr. indskudt andelskrone. Andelsværdien er baseret på en 
fastholdelse af valuarvurderingen af den 9. januar 2020. Der udspandt sig en drøftelse om 



hvorvidt foreningen skal fortsæt te med en fastholdelse af vurderingen for 2020. Henset t il 
den økonomiske usikkerhed pt. omkring boligpriser var der almindelig enighed om at blive 
på den fastholdte vurdering nu, men at tage det op til overvejelse på næste ordinære 
generalforsamling. 
Årsregnskabet 2022 og andelsværdien på kr. 25,39 pr. indskudt andelskrone, blev 
énstemmigt vedtaget. 
Andelsværdien er gældende indtil næste ordinære generalforsamling. 
 
Punkt 4 
Tine Munch forelagde driftsbudgettet 2023, i hvilket der lægges op til en stigning i 
boligafgiften med 5 %. 
Nogle andelshavere gav udtryk for, at det er en høj stigning og efterlyste en klar 
økonomisk oversigt over den forventede stigning fremadrettet. Formand Lotte Trier 
redegjorde for, at stigningen skal ses i lyset af at foreningen har praksis for at følge 
nettoprisindekset. Det har været lavt i en del år og har det været under 1 %, har der ikke 
været stigning i boligafgiften. I 2022/ 23 har indekset dog været højt, også meget højere 
end 5 %. 
Budgettet 2023, herunder med stigning i boligafgiften med 5% pr. 1. januar 2023, blev ved 
afstemning vedtaget med 12 stemmer for og 4 stemmer i mod. 
 
Punkt 5 
Der var ikke indkommet forslag fra hverken bestyrelsen eller andelshaverne. 
 
Punkt 6 
Bestyrelsesmedlem Lotte Trier blev genvalgt for 2 år. Som bestyrelsesmedlem for 1 år 
valgtes Christoffer 
Østergaard. Som bestyrelsesmedlem for 2 år valgtes Mette Skov Hansen. Som 
suppleanter for 1 år valgtes Line Bredahl og Juanit ta L. Krodal. 
Bestyrelsen konstituerede sig selv efter generalforsamlingen. 
 
Bestyrelsens sammensætning er herefter følgende: 
Formand Lotte Trier (2025) 
Næstformand Mette Skov Hansen (2025) 
Kasserer Grit t Bykilde (2024) 
Bestyrelsesmedlem Christoffer Østergaard (2024) 
Suppleanter Line Bredahl og Juanitta L. Krodal (2024) 
 
Punkt 7 
Ejendomsadministrationen Andelsbo v/ advokat Tine Munch blev genvalgt for 1 år. 
 
Punkt 8 
Beierholm Statsautoriseret Revisionspartnerselskab blev genvalgt for 1 år. 
 
Punkt 9 
Under dette punkt kan intet vedtages, men der drøftedes enkelte sager. Der er et problem 
med cykelparkering langs hækkene indenfor lågen. Dette er en brandvej og der har været 
en episode hvor en ambulance ikke kunne komme ind, grundet cykler. Bestyrelsen 
modtager derfor meget gerne forslag til alternat iv cykelparkering, og i det hele taget gode 



ideer til, hvordan foreningen kan håndtere cykelparkering samt udfordringen med, at der 
generelt er mange cykler og også mere end 2 pr. bolig. 
Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen, med tak for en god generalforsamling. 
Dirigenten skal gøre opmærksom på ProBo, hvor andelshaverne kan finde vigtige 
dokumenter såsom generalforsamlingsreferater, vedtægter, husorden, årsrapport m.v. 
Siden findes her: https:/ / abmariendalsvej62.probo.dk  
Det er vigtigt at alle beboere får oprettet sig, således man sikrer sig adviseringer, når der 
er nye dokumenter på siden samt eventuel information fra bestyrelsen. For oprettelse 
kontakt venligst Andelsbo på tlf. 3816 1125 eller andelsbo@andelsbo-adm.dk. 


